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Subject: Siobodan Radulovic - Memorandum

SAVET ZA BORBU PROTIV KORUPCIJE
-Predsednici g-dji Verici Barac

Postovana g-djo Barac,

Ja sam Siobodan Radulovic,bivsi Generalni direktor C marketa,covek koji je zajedno sa
g,Mlskovlcem I g,Bekom potpisao Memorandum a razumevanju 19,08,2005g i covek koga su
nakon realizacije potpisanog Memoranduma a razumevanju g,Kostunica,g,Miskovic i g,Beko
optuzili da sam ostetio C market za vise od 20 miliona evra,

Tacno je da je Memorandum 0 razumevanju potpisan po nalogu Predsednika Vlade Republike
Srbije gYKostunice, G,Kostunica je ovlastio g.Djunica da u njegovo ime koordinira razgovore
izmedju g.Miskovica,g.Beka i mene aka privatizacije C marketa,

JA NIKADA NE BIH PRISTAO DA POTPISEM MEMORANDUM 0 RAZUMEVANJU NITI BllO
KAKAV DRUGI DOGOVOR SA G,MIROSlAVOM MISKOVICEM OKO PRIVATIZACIJE C
MARKETA DA ME NA TO NIJE NATERAO PREDSEDNIK VlADE G,KOSTUNICA.

Da je ova tacna potvrdjuje to sto je nalog g,Kostunice dosao neposredno posle:
- Resenja Komisije za hartije od vrednosti da se odobrava dokapitalizacija C marketa od

strane luksemburske firme Novafin,Resenje da se odobrava dokapitalizacija C marketa I da ce
Novafin nakon izvrsene dokapitalizacije imati 40% vlasnistva u C marketu je doneto od strane
Komisije za hartije od vrednosti pocetkom avgusta 2005g,Predlog da se odobri dokapitalizacija C
marketa i da ,nakon toga, Novafin bude 40% vlasnik C marketa sam ja predlozio Upravnom
odboru C marketa,Skupstina akcionara C marketa je na osnovu toga donela odluku da se pnhvati
dokapitalizacija C marketa,Na istoj Skupstini akcionara C marketa je doneta odluka,koju sam ja
predlozio , da se odmah nakon izvrsene dokapitalizacije potpise Prospekt i da se na taj nacin
odmah omoguci da se akcije C marketa mogu prodavati na berzi,Na toj Skupstini sam rekao
akcionarima da ce na osnovu nove procene vrednosti C marketa ,jedna akcija vredeti vise ad
1,000 evra,Ovo je receno pred vise ad dye hiljade Ijudi koji su preko ozvucenja i razglasa pratili
rad Skupstine,Skupstina je odrzana krajem jula i1ipocetkom avgusta u Surcinu i postoji zapisnik
sa te Skupstine

- Onemogucavanja da g,Miskovic putem kupovine udela privatizuje C market.Za racun
g,Miskovica je pocetkom avgusta 2005g, g,Branko Pavlovic ,sa delom malih akcionara C marketa
,organizovao ortacko drustvo,Sa tim ortackim drustvom je g,Pavlovic u ime g,Miskovica dogovorio
cenu akcija ,na koju se poziva i Memorandum 0 razumevanju u tacki 4,a), Ja sam ,u ime C
marketa, preko suda osporio pravo da se putem ortackog drustva maze trgovati akcijama C
marketa,Sud je doneo odluku da se preko formiranog orlackog drustva ne moze privatizovati C
market.

- Mog konacnog odbijanja predloga koji mi je uputio g.Miskovic preko g,Danka Djunica, da mu
ja omogucim da njegova Delta kupi C market.Sa predlogom i uslovima pod kOjlma bih ja
omogucio da g,Miskovic kupi C market g,Djunic i ja smo razgovarali dva puta u mojoj
kancelariji.Razgovori su vodjeni izmedju 10 i 15 avgusta 2005g,
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Imao sam snage i hrabrosti da sprecim da na nezakonit nacin g.Miskovic preko udela
privatizuje C market.lmao sam snage i hrabrosti da odbijem ponudu g.Miskovlca koju mi je uputio
preko g.Djunica da mu Iicno omogucim da privatizuje C market ,jer nisam pristao da me kupi.

Nisam imao mogucnosti ni hrabrosti da odbijem nalog g.Kostunice da potpisem Memorandum 0

razumevanju iako sam znao da je to gXostunica uradio da bi g.Miskovicu omogucio da posle
svih njegovih neuspeha udje u proces privatizacije C marketa.

Samo kratko da iznesem zasto nisam imao mogucnosti i hrabrostl da odbijem nalog
g.Kostunice da potpisem Memorandum 0 razumevanju.Krajem juna ili pocetkom jula meseca
2005g.sam pozvan od strane Ministra policije g.Dragana Jocica na razgovor. Razgovor je
obavljen u Ministrovom kabinetu ,a u njemu su pored Jocica i mene ucestvovali Generalnl
sekretar Vlade Republike Srbije g.Mihajlov,Sef UBPOK g.Spasic .Tema je bila privatizacija C
marketa i mogucnost da C market kupi Merkator Ljubljana. G.Spasic je na tom sastanku rekao da
policlja "kao ima neka saznanja "da ja ,preko firme mojih cerki iz Madrida radim velike nelegalne
poslove, pa da su za te poslove zainteresovane i druge drzave.lsto mi je tako rekao da policija
ima saznanja da moje cerke imaju fabriku droge u Spaniji sa jos jednom Srpkinjom i jos podlih
podmetanja u vezi cerki koja su sasvim licnog karaktera. Sve ove neistine koje mi je rekao
g.Spasic su pre toga sastanka objavljene u dnevnom listu Press,od strane novinara Marjanovica
,a sve u dogovoru sa g.Miskovicem koji je na taj nacin hteo da me upozori na sta je sve
spreman.Na to je Ministar policije g.Jocic "velikodusno"rekao g.Spasicu da obustavi svako
bavljenje policije C marketom dok traje proces privatizacije. Tada mi je Ministar Jocic saopstio da
ne smem dozvoliti da C market kupi Merkator Ljubljana , da radi opsteg interesa ne smem
dozvoliti ni jednoj stranoj kompaniji da kupi C market. Receno mi je da C market moze da bude
privatizovan samo od strane domace kompanije.Jos mi je rekao da je to stay Vlade Srbije.

Razgovor i poruka koja mi je saopstena mi je bila vise nego jasna.Zato mi je nalog Predsednika
Vlade Republike Srbije g.Kostunice ,da se potpise Memorandum 0 razumevanju bio samo
zavrsetak mog razgovora sa Ministrom policije g.Jocicem.

Posto nisam mogao da ne potpisem Memorandum 0 razumevanju kako blh bar delimicno
smanjio rizik za C market ja sam izdejstvovao da u njemu bude napisano : Da se obezbedi
odrzavanje brenda C marketa ,sto pise u clanu 2.; Da C market samostalno nastupa najmanje
dye godine ,sto pise u c1.3. i cI.5.; Da do isteka dye godine ,a u trajanju od jos sest meseci
"Strane su se obavezale da nece sticati akcije C marketa direktno ili putem povezanih pravnih
lica, mimo utvrdjenog vlasnickog odnosa iz clana 3."

Da bi Memorandum 0 razumevanju bio realizovan bilo je neophodno da ja svoju firmu Primer C
prenesem u vlasnistvo Novafinu iz Luksemburga.lsto tako realizacija potpisanog Memoranduma
nije mogla da pocne dok ja ne potpisem da C market povlaci tuzbu protiv Centralnog registra
hartija od vrednosti .Ja sam to uradio u novembru 2005g.Na taj nacin je debloklran proces
privatizacije C marketa.Nakon deblokade procesa preuzimanja C marketa ,kao ucesnici
preuzimanja C marketa su se mogli pojaviti Primer C i Asmor London. Merkaror Ljubljana je u
tom momentu vec bio odustao od preuzimanja C marketa.

Primer C i Investicioni fond Asmor iz Londona su podneli potrebnu dokumentaciju Komisiji za
hartije od vrednosti za preuzimanje C marketa.Zasto je drzavni organ ,Komisija za hartije od
vrednosti, eliminisala Asmor i onemogucila mu da se takmici i nadmece sa Primerom C oko
preuzimanja C marketa? Ja sigurno znam da odgovor za to imaju g.Kostunlca, gMiskovic,
g.Beko i g.Stimac.



Posle mog obavljenog posla 01<0 Memoranduma 0 razumevanju ,kako sam ga u ovom
obracanju Vama i opisao, ja sam za g.Kostunicu, g.Miskovica, i g.Beka kao ucesnik i svedol<
stvaranja Memoranduma 0 razumevanju bio potpuno nepotrebna i potencijalno opasna osoba.

Odmah nakon zavrsenog preuzimanja C marketa ,po dogovoru sa g,Kostunicom, g,Misl<ovic i
g.Beko su podelili velil<i plen, koji se zvao C marl<et ,vredan vise od 300 miliona evra, a da pri
tom nisu ispostovali ni jednu tacl<u potpisanog Memoranduma 0 razumevanju. Posto su
g,Kostunica, g.Miskovic i g,Bel<o znali da ja ,I<ao potpisnik Memoranduma, i covek koji je svoJlm
potpisom omogucio proces preuzimanja C marketa imam obavezu da trazim da se ispostuje sve
slo je polpisano , sve su uradili da me trajno onemoguce i diskredituju da kazem: Kako smo,
zasto smo ,zbog cega smo,za ciji smo interes i po cijem nalogu sve uradili I<al<obi potpisali
19,08,2005g Memorandum 0 razumevanju,

Na I<raju moram da Vam kazem da sam ja jedini od svih ucesnil<a u stvaranju i tal<vog
Memoranduma 0 razumevanju bio bul<valno zivotno zainteresovan da se on objavi i da se
razjasne sve ol<olnosti u vezi sa njim, Niko ,apsolutno nil<o nije smeo da spomene ,a I<amoli da
objavi potpisani Memorandum 0 razumevanju sve dok se Vi niste pojavili sa Vasom inicijativom,

09,09,2007g Siobodan Radulovic


